
RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 

 
Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Lohkareitten tapaaminen 11.1.2018 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Mikko Kauranen 11.1.2018 
 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  

Lohkareitten tapaaminen Esa Pajusen toimistolla klo 16.30. Paikalla Lpj:t Esa Pajunen, Helvi Stolt, Janne 
Kautto ja Apj Mikko Kauranen. 
Asialistalla viimeisen Lohkoforumin läpikäynti ja mahdolliset uudet tulevaisuuteen vaikuttavat aktiviteetit. 
Päätettiin jakaa Lohkoforumin anti jokaiseen klubiin.  
Samalla tuli voimakkaasti esiin ajatus siitä, että Foorumeitten järjestäminen järjestämisen vuoksi ei ole hyvä 
asia. 
Syyskaudella riittää Piiriforum kauden alussa (ei enää Lohkoforumia) ja kevätkaudella Alueforum.  
Niissä saadaan varmasti tiedotettua tarpeelliset asiat klubeille.  
Turha toisto on innostuksen tappamista. 
Yksi uusi ajatus putkahti esille – Voisiko Piiri järjestää ns. Gaalajuhlan esimerkiksi Piirin seuraavan täyden 
vuosikymmenen merkeissä?  Saisimme näkyvyyttä ja tapaamisella yhteisen aatteemme merkeissä 
toimintamme saisi lisäpotkua, ja lehdistö kirjoittaisi aiheesta pitkät kirjoitukset.   
Tämä hyvän tekeminen  tahtoo jäädä uutiskynnyksen alle.  Se voisi olla myös lehtemme Metso-Leijonan 
juhlagaala? 
Minulla ei ole tiedossa 107G-Piirin, eikä Metso-Leijonan syntyhetkeä, mutta eiköhän joku saa sen selville? 
Tässä tämän hetkiset 2-Alueen uutiset. 
mikko k. 
2-alueen Apj. 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

 


